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PROTOKÓŁ NR 181/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 22 września 2022 r. 

W dniu 22 września 2022 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło 
się CLXXXI posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – Przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca Przewodniczącego Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, 
naczelnicy Wydziałów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął CLXXXI posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu ( nieobecny Jan Pertek ). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) spotkanie z dyrektorem Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance w sprawie trudnej 
sytuacji ekonomicznej i potrzeb remontowych jednostki, 

2) pomoc zdrowotna w III kwartale 2022 r. dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów 
szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat. 

2. Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie stanu realizacji zadań 
planowanych do wykonania w 2022 roku i zadań, których ukończenie jest zagrożone. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przeprowadzenie postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na wybór wykonawcy zadania 
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa dróg dojazdowych do gruntów rolnych w ramach operacji 
„Scalanie gruntów obiektu „Przybychowo” obręb Przybychowo, Gmina Połajewo, Powiat 
Czarnkowsko-Trzcianecki”. 

4. Sprawy z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sporządzania skonsolidowanych 
deklaracji powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego dla celów podatku od towarów i usług, 

2) wniosek Stowarzyszenia na Rzecz Osób Psychicznie Chorych i Niepełnosprawnych 
Intelektualnie „Empatia” o dofinansowanie budowy podjazdu do budynku WTZ  
w Gębicach, 

3) informacja o zmianach do uchwały budżetowej na 2022 rok proponowanych na najbliższą 
sesję.  

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

6. Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Członek Zarządu Pan Ignasiński prosił o wprowadzenie w punkcie 3 ppkt-u 3) w brzmieniu: 
„Wniosek Stowarzyszenia Ludzi Kreatywnych „POKRZYWA” o udostepnienie budynku internatu Zespołu 
Szkół w Trzciance”. 

Proponowany porządek posiedzenia, wraz ze zgłoszoną poprawką został przez członków 
Zarządu przyjęty i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
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Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) spotkanie z dyrektorem Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance w sprawie trudnej 
sytuacji ekonomicznej i potrzeb remontowych jednostki, 

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance w sprawie trudnej 
sytuacji ekonomicznej i potrzeb remontowych jednostki – zał. nr 3. Pani dyrektor przybliżyła Zarządowi 
potrzeby jednostki, a zwłaszcza uwagę zwróciła na trudną sytuację ekonomiczną. Działalność 
komercyjna w pierwszym półroczu nie była zakłócana żadnymi ograniczeniami, jednakże, co 
wielokrotnie już sygnalizowano, ustalona wysokość dochodów własnych jednostki jest niemożliwa do 
wypracowania. Dodatkowo inflacja spowodowała niedoszacowanie niemalże we wszystkich obszarach 
działalności obiektu wymagającego dużego nakładu środków. Na dzień 31 lipca 2022 r. z planowanych 
dochodów wypracowano jedynie 26,31%, tj. 46 225,22 zł, stąd już w dniu dzisiejszym dyrektor 
sygnalizowała, że planowanych dochodów w 100 % nie wykona. Na dzień dzisiejszy, aby zamknąć rok 
budżetowy 2022 potrzebna jest kwota 140 tys. zł, z czego 50% leży po stronie Miasta i Gminy Trzcianka. 
Pani dyrektor rozmawiała w tej sprawie już z Burmistrzem Trzcianki sygnalizując problem. Zarząd 
upoważnił etatowego członka Zarządu do rozmów z Burmistrzem Trzcianki w kwestii braków, 
zgłaszanych przez Panią dyrektor. 

  Jako dyrektor jednostki ubolewa nad tym, że od 2019 roku nie może dać pracownikom nagród   
z okazji Dnia Edukacji Narodowej, to jest dla niej bardzo przykre, tym bardziej, że wykonują szereg 
dodatkowych zadań. Pracownicy hali widowiskowo-sportowej podczas całego okresu trwania szczepień 
przeciwko Covid-19 byli zaangażowani bardziej niż zwykle, wzmożony ruch powodował wytężoną pracę 
oraz dodatkowe zadania. Uważa, że pracownicy powinni zostać dodatkowo wynagrodzeni, jednak nie 
posiada w budżecie środków na ten cel. Jest to tym bardziej istotne, że środki masowego przekazu 
podkreślały, iż rząd przekazuje duże sumy na organizację punktów szczepień. Uczciwym byłoby 
wynagrodzić ludzi za ich ciężką pracę i oddanie w słusznej sprawie.   

  Pani dyrektor zasygnalizowała, że problemem w placówce jest brak kierownika hali. Rozumiejąc 
trudną sytuację organu prowadzącego, zrezygnowała z zatrudniania osoby na to stanowisko w okresie 
pandemii. W obecnej chwili istnieje konieczność obsadzenia tego stanowiska. Rekomendacje dla takiego 
kroku potwierdzają Burmistrz Trzcianki oraz trenerzy, na co dzień współpracujący z halą. Pani dyrektor 
miałaby taki pomysł, w przyszłym roku szykują się pewne ruchy kadrowe, dwie osoby deklarują przejście 
na emeryturę, być może wówczas, przy wprowadzeniu pewnych zmian udałoby się kierownika hali 
zatrudnić. Zarząd dał „zielone światło” Pani dyrektor w kwestii zatrudnienia kierownika hali, przy 
założeniu, że jego zatrudnienie  nie będzie wiązało się z dodatkowymi kosztami.  

  Jednocześnie Pani dyrektor zwróciła uwagę Zarządu na potrzeby remontowo-inwestycyjne. 
Najpilniejszą sprawą jest remont pokrycia dachowego części dachu wysokiego nad płytą boiska, który 
posiada ubytki papy powodujące przeciek w trakcie opadów. Prosiła Zarząd o decyzję w tej sprawie, gdyż 
doraźne naprawy angażują środki, jednak docelowo nie rozwiązują problemu. Naprawa dachu wg. 
kosztorysu, który wymaga aktualizacji, to kosz ok. 200 tys. zł. Druga ważna rzecz to schody z boku 
budynku. W chwili obecnej ich stan zagraża bezpieczeństwu osób poruszających się na nich, dlatego Pani 
dyrektor będzie zmuszona wyłączyć je z użytkowania.  

W kwestii dachu Zarząd na dzień dzisiejszy nie widzi możliwości naprawy całego dachu, zobowiązał 
dyrektora jednostki do jego bieżących napraw natomiast w kwestii schodów konieczne jest 
skosztorysowanie zadania, Zarząd postara się poszukać w przyszłorocznym budżecie środków na to aby 
zadanie zrealizować.  

  Starosta podziękował Pani dyrektor za przybycie na posiedzenie Zarządu.  

2) pomoc zdrowotna w III kwartale 2022 r. dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów 
szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat, 

  Zarząd zapoznał się i zaakceptował opinię ( zał. nr 4 ) Komisji rozpatrującej wnioski o przyznanie 
pomocy zdrowotnej dla nauczycieli, nauczycieli emerytów i rencistów szkół i placówek oświatowych 
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prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki. Komisja Opiniująca na posiedzeniu w dniu 16 
września 2022 r. analizowała 8 wniosków i wszystkie 8 rozpatrzyła pozytywnie. Komisja przyznała zasiłki 
w wysokości: 3 osoby po 800 zł, 5 osób po 1000 zł. Środki przypisane zostaną do budżetów szkół na 
najbliższej Sesji Rady Powiatu. 

3) wniosek Stowarzyszenia Ludzi Kreatywnych „POKRZYWA” o udostepnienie budynku 
internatu Zespołu Szkół w Trzciance, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 5 ) Stowarzyszenia Ludzi Kreatywnych „POKRZYWA”   
o udostepnienie budynku internatu Zespołu Szkół w Trzciance, na potrzeby zakwaterowania uczestników 
XII Ogólnopolskiego Konkursu Recytatorskiego im. Romana Brandstaettera, w dniach 30.09.2022 r. – 
02.10.2022 r. Stowarzyszenie zwraca się jednocześnie z prośbą, by udostepnienie nastąpiło w oparciu   
o rozliczenie ryczałtowe, w wysokość 800 zł brutto. 

  Wniosek rozpatrzono pozytywnie, podejmując w tej sprawie stosowaną uchwałę.  

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 541/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
  W sprawach z zakresu edukacji naczelnik Wydziału Edukacji przekazał w kilku zdaniach 
informacje na temat naboru uczniów do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat 
Czarnkowsko-Trzcianecki na rok szkolny 2022/2023.  

Nabór do wszystkich szkół ponadpodstawowych funkcjonujących w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim, 
na dzień 1 września 2022r. zamknął się liczbą  1549 uczniów, którzy będą kształceni  
w 62 oddziałach. Jest on wyższy od liczby absolwentów kończących szkoły podstawowe w naszym 
powiecie aż o ok. 155 osób, bowiem szkoły te miało ukończyć w roku szkolnym 2021/2022 1394 
absolwentów. Zatem nie będzie błędnym stwierdzenie, że 100% absolwentów szkół podstawowych   
z naszego powiatu znalazło miejsce w szkołach ponadpodstawowych funkcjonujących w naszym 
powiecie!  

Do szkół prowadzonych przez powiat przyjęto 1108 uczniów do 45 oddziałów, natomiast  do 
szkół prowadzonych przez inne podmioty trafiło 441 uczniów  do 17 oddziałów.  
Do szkół prowadzonych przez powiat trafiło do: 

a) Liceum ogólnokształcącego 314 uczniów do 14 oddziałów w tym: 
-  LO  w Czarnkowie168 uczniów do 6 oddziałów, 
-  LO w Trzciance 114 uczniów do 4 oddziałów, 
- LO w MOS Biała 32 do 2 oddziałów , 

b) Technikum -  461 uczniów  do 17 oddziałów, w tym: 
- ZST Trzcianka 148 uczniów do 5 oddziałów, 
- ZS Czarnków  184 uczniów do 7  oddziałów, 
- ZS Trzcianka 82 uczniów do 3 oddziałów, 
- ZS Krzyż Wlkp. 47 uczniów do 2 oddziałów. 

c) Branżowej Szkoły I Stopnia 288 uczniów do 11 oddziałów, w tym: 
- ZS Czarnków 155 uczniów do 6  oddziałów, 
- ZS Trzcianka 72 uczniów do 3 oddziałów, 
- ZS Krzyż Wlkp. 61 uczniów do 2 oddziałów. 

Dodatkowo do szkół specjalnych prowadzonych w MOS W Białej, ZS w Czarnkowie i ZSS w Gębicach 
przyjęto 45 uczniów do 5 oddziałów. 

Materiał dotyczący naboru do szkół  przedłożony zostanie szczegółowo na najbliższej sesji Rady Powiatu.  
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Ad.2 

Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie stanu realizacji zadań 
planowanych do wykonania w 2022 roku i zadań, których ukończenie jest zagrożone. 

 Zarząd spotkał się z dyrektorem, główną księgową i pracownikiem Zarządu Dróg Powiatowych   
w Czarnkowie w sprawie stanu realizacji zadań planowanych do wykonania w 2022 roku i zadań, których 
wykonanie do końca roku jest zagrożone, co powoduje przesunięcie planowanych na ten rok środków na 
rok następny.  

Informacja w tym zakresie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

1. Rozbudowa drogi – budowa ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp. – Drawsko przy drodze powiatowej 
nr 1323P – zadanie wykonane, rozliczone – oficjalne otwarcie w dniu 23.09.2022 r.  

2. „Przebudowa mostu nr13/30005593 w ciągu drogi powiatowej nr 1337P w miejscowości 
Mężyk” – aby podpisać umowę z wykonawcą i rozpocząć realizację zadania brakuje kwoty 200 
tys. zł na zaliczkę dla wykonawcy, który o nią może wnioskować; konieczność zabezpieczenia 
zaliczki wynika z ustawy.  

Zarząd postanowił zwiększyć o kwotę 200 tys. zł ww. zadanie ze środków własnych, stosowna 
zmiana w tym zakresie wprowadzona zostanie do budżetu powiatu na najbliższej sesji.  

3. Przebudowa mostu nr JNI2/30005583 w ciągu drogi powiatowej nr 1323P w m. Łokacz Wielki na 
rzece Drawa ( dokumentacja projektowa) – zadanie w trakcie realizacji. Dyrektor 
zasygnalizował, iż wykonawca wystąpi z wnioskiem o przedłużenie terminu realizacji zadania do 
7 grudnia br., z uwagi na konieczność odrolnienia jednej działki.  

4. Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P w m. Romanowo ( dokumentacja projektowa ) – zadanie 
zagrożone do wykonania w terminie. Projektant deklaruje wykonanie dokumentacji w 2022 
roku, jednak realizacja jest zagrożona w br. z uwagi na konieczność zmiany pozwolenia 
wodnoprawnego. 

5. Rozbudowa drogi powiatowej nr 1331P Trzcianka – Biała - termin rozliczenia zadania w 2022 r. 
jest zagrożony z uwagi na brak decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach. 

6. Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P ul. Gdańska w miejscowości Czarnków – zadanie     
w trakcie realizacji, projektant płaci kary umowne za niewykonanie zadania w terminie.  

7. Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko – zadanie w trakcie 
realizacji. 

8. Przebudowa drogi - budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1342P w m. Huta – zadanie   
w trakcie realizacji. 

9. Kolejne 3 zadania dotyczące poprawy bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych – zostają 
przypisane na rok 2024, a jeżeli w roku 2023 zostanie ogłoszony konkurs, w którym będzie 
można te zadania pokazać, wówczas środki z roku 2024 przypisane zostaną na rok 2023. Zadania 
w WPF. W związku z tym na najbliższej sesji zmniejszone zostaną wydatki na 3 zadania: 

 zmniejsza się plan wydatków o kwotę 10.800,00 zł na zadanie pn. „Poprawa 
bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych w km 3+082 w miejscowości Biała” - środki 
własne powiatu, 

 zmniejsza się plan wydatków o kwotę 9.800,00 zł na zadanie pn. „Poprawa 
bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych w km 2+878 w miejscowości Krzyż 
Wielkopolski” - środki własne powiatu, 

 zmniejsza się plan wydatków o kwotę 39.840,00 zł na zadanie pn. „Poprawa 
bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych w km 4+378 w miejscowości Gębice” - 
środki własne powiatu. 

10. Rozbudowa drogi powiatowej nr 1349 na odcinku od DW 153 do m. Bzowo ( dokumentacja ) – 
zadanie w trakcie realizacji. 
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11. Przebudowa drogi - Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1340P w m. Krucz   
( dokumentacja ) – zadanie w trakcie realizacji. 

12. Rozbudowa drogi powiatowej nr 1323P ul. Wojska Polskiego w Krzyżu Wlkp. na odcinku 2000 m 
( dokumentacja ) - ewentualne płatności i ich wysokość będą wynikały z harmonogramu prac 
projektowych, trwa badanie rażąco niskiej ceny 

13. Przebudowa drogi - Budowa chodnika w miejscowości Połajewo, ul. Szamotulska – ZDP czeka na 
wyjaśnienia prawne, płatności przewidziane w roku 2023. 

14. Przebudowa drogi powiatowej nr 1325P na odcinku od DW178 - Radosiew (dokumentacja 
projektowa) – dokumentacja na ukończeniu, termin wykonania zadania 18.12.2022 r.  

15. Rozbudowa drogi - Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1342P w miejscowości Gębice” 
zadanie wypada z roku 2022, stąd zmniejsza się plan wydatków na 2022 o kwotę 20.000,00 zł   
( środki własne ). Zadanie przypisane zostanie do projektu budżetu na 2023 rok. 

Ponadto,  zmniejsza się plan wydatków o kwotę 115.118,50 zł na zadanie pn. „Budowa hali garażowo-
warsztatowej na potrzeby Obwodu Drogowego w Czarnkowie” – środki własne powiatu (zabezpieczenie 
innych potrzeb inwestycyjnych). 

Stan realizacji zadań planowanych do wykonania w 2022 roku monitorowany będzie na bieżąco,   
a ewentualne jeszcze zmiany finansowe z tym związane wprowadzanie będą na kolejnych Sesjach Rady 
Powiatu.  

Ad.3 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przeprowadzenie postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na wybór wykonawcy zadania 
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa dróg dojazdowych do gruntów rolnych w ramach operacji „Scalanie 
gruntów obiektu „Przybychowo” obręb Przybychowo, Gmina Połajewo, Powiat Czarnkowsko-
Trzcianecki”. 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeprowadzenie 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na wybór 
wykonawcy zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa dróg dojazdowych do gruntów rolnych w ramach 
operacji „Scalanie gruntów obiektu „Przybychowo” obręb Przybychowo, Gmina Połajewo, Powiat 
Czarnkowsko-Trzcianecki”. 

Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki realizuje operację pn. „Scalenie gruntów obiektu 
"Przybychowo" obręb Przybychowo, gmina Połajewo, powiat czarnkowsko-trzcianecki” w ramach 
poddziałania „Wsparcie na inwestycje związane z rozwojem, modernizacją i dostosowywaniem rolnictwa 
i leśnictwa” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020, współfinansowanego 
ze środków Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich.  
Celem  operacji jest poprawa wyników gospodarczych wszystkich gospodarstw oraz ułatwienie 
restrukturyzacji i modernizacji gospodarstw, szczególnie z myślą o zwiększeniu uczestnictwa w rynku 
i zorientowania na rynek, a także zróżnicowania produkcji rolnej. Z przeprowadzonej procedury scalenia 
gruntów wynikają realne korzyści dla rolników. W wyniku dotychczasowych prac powstały nowe granice 
działek, zmniejszyła się ich liczba, a zwiększyła  powierzchnia. Realizowana operacja zapewni  
użytkownikom dostęp obszaru objętego scaleniem do dróg. W tym celu  opracowano dokumentację  
budowlano-wykonawczą przebudowy dróg dojazdowych do gruntów rolnych i leśnych objętych  
operacją w celu realizacji wskazanych zadań inwestycyjnych w  ramach  realizowanej operacji w latach 
2022-2023.  
Postępowanie scaleniowe finansowane jest w 100% ze środków publicznych, 63,63% kwoty 
przeznaczonej na zadanie pochodzi ze środków unijnych w ramach Europejskiego Funduszu Rolnego na 
rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich, pozostała część to środki z budżetu państwa. 

Przystąpiono do głosowania. 
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W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 539/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.4 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sporządzania skonsolidowanych 
deklaracji powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego dla celów podatku od towarów i usług, 

 Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie sporządzania 
skonsolidowanych deklaracji Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego dla celów podatku od towarów   
i usług („Uchwała”). Zmiana dotyczy Uchwały Nr 173/2020 Zarządu Powiatu  Czarnkowsko-
Trzcianeckiego z dnia 30 stycznia 2020 roku.  

 Uchwałą Nr XXXII/214/2021 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 30 listopada 2021 
roku postanowiono o włączeniu z dniem 1 września 2022 roku Centrum Kształcenia Zawodowego   
w skład Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie.  
Celem wprowadzenia w życie niniejszej uchwały jest bieżące dostosowanie procedur obowiązujących   
w powiecie w zakresie listy jednostek organizacyjnych Powiatu objętych obowiązkiem wspólnego 
rozliczania podatku VAT. W celu zachowania przejrzystości przepisów wewnętrznych Powiatu, podjęcie 
dzisiaj proponowanej uchwały jest uzasadnione.   

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 540/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 

2) wniosek Stowarzyszenia na Rzecz Osób Psychicznie Chorych i Niepełnosprawnych 
Intelektualnie „Empatia” o dofinansowanie budowy podjazdu do budynku WTZ  
w Gębicach, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 10 ) Stowarzyszenia na Rzecz Osób Psychicznie Chorych   
i Niepełnosprawnych Intelektualnie „Empatia”  w Trzciance o dofinansowanie budowy podjazdu do 
budynku Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gębicach. Z wstępnych wyliczeń koszt wykonania inwestycji 
wynosi 70 162,52 zł brutto ( podjazd + parking ). Wniosek tej samej treści skierowany został do 
samorządów, z których osoby z niepełnosprawnościami są uczestnikami WTZ, z których otrzymano 
deklarację wsparcia tj. środki z Gminy Lubasz - 5.000,00 zł; środki z Gminy Połajewo - 15.000,00 zł; środki 
z Gminy Czarnków - 10.000,00 zł; środki z Miasta Czarnków - 10.000,00 zł. 5.000,00 zł na ten cel przekaże 
również Stowarzyszenie „Empatia”. Wobec powyższego ze strony Powiatu oczekiwane wsparcie to 
kwota 25.200,00 zł.  
  Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 
W związku z powyższym do budżetu powiatu na najbliższej sesji wprowadzone zostanie  nowe zadanie 
pn. „Dofinansowanie budowy podjazdu do budynku Warsztatów Terapii Zajęciowej Stowarzyszenia na 
Rzecz Osób Psychicznie Chorych i Niepełnosprawnych Intelektualnie „EMPATIA” w Gębicach w kwocie 
ogółem 65.200,00 zł, w tym: 
- środki z Gminy Lubasz - 5.000,00 zł, 
- środki z Gminy Połajewo - 15.000,00 zł, 
- środki z Gminy Czarnków - 10.000,00 zł, 
- środki z Miasta Czarnków - 10.000,00 zł, 
- środki własne powiatu - 25.200,00 zł. 
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3) informacja o zmianach do uchwały budżetowej na 2022 rok proponowanych na najbliższą 
sesję, 

  Skarbnik Powiatu omówiła propozycje zmian do budżetu powiatu na 2022 rok, przygotowane na 
najbliższą Sesję Rady Powiatu, które stanowią załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Propozycja zmian przedstawiona zostanie szczegółowo na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Gospodarczej 
celem ich zaopiniowania.  

Ad.5 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

  Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia, tj. z dnia 15 września 2022 r., nie wnosząc 
żadnych uwag.  

Ad.6 

Sprawy różne. 
 Starosta poinformował członków Zarządu, że 5 października br. w Połajewie odbędzie się 
Konwent Wójtów i Burmistrzów z terenu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, w którym również 
będzie uczestniczył. Poruszane będą dwa tematy: schronisko dla psów w Jędrzejewie gm. Czarnków; 
likwidacja PKS w Wałczu.  

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 22 września 2022 r. 
zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 29 września 2022 r. 

Protokołowała 

Małgorzata Pompała      Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ……………………………….. 

Sławomir Kryger ………………………….. 

  Włodzimierz Ignasiński …………………. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

 


